

Protokoll til styremøte 1/2026

Oslostudentenes Idrettsklubb

Dato: 26.01.2026

Tidspunkt: 17:00 - 19:00

Sted: Domus Athletica

Til stede: **Jamil** Dost, **Vilde** Sumstad, **Essey** Weldu Gaim (digitalt), **Ronja** Larsen, **Vera** Tormodsrud, **Katrine** Solberg (digitalt), **Lars** Schrødter, **John** Khang Nguyen (digitalt) og **Truls** Vestnes (daglig leder)

Forfall: Hedda Friis Jørgensen

Saksliste

Vedtakssaker

Sak 1/2026 Godkjenne protokoll for styremøte 11/2025

Sak 2/2026 Representasjon på studentidrettens forbundsting 2026

Orienteringssaker

O-Sak 1/2026 Daglig leder orienterer

O-Sak 2/2026 Hovedstyret orienterer

Diskusjonssaker

D-Sak 1/2026 Møteplan for våren 2026

D-Sak 2/2026 Status: årsmøte 2026

D-Sak 3/2026 Status: kampen om hovedstaden

D-Sak 4/2026 Status: ledersamling 2026

D-Sak 5/2026 HS-kontakt

D-Sak 6/2026 Medlemsundersøkelse

Vedtakssaker

Sak 1/2026 Godkjenne protokoll for styremøte 11/2025

Forslag til vedtak: Hovedstyret godkjenner protokoll 11/2025 uten merknader.

Vedtak: enstemmig vedtatt.

Sak 2/2026 Representasjon på studentidrettens forbundsting 2026

Forslag til vedtak: Hovedstyret vedtar at Jamil Dost, Vilde Sumstad, Essey Weldu Gaim og Ronja Larsen deltar på forbundstinget til Norges studentidrettsforbund helgen 6.-8. mars. Daglig leder deltar som observatør.

Vedtak: enstemmig vedtatt.

Orienteringssaker

O-Sak 1/2026 Daglig leder orienterer

Det ble roligere før jul, men har tatt seg opp igjen nå etter juleferien. Det har vært spørsmål om budsjett, mye innmeldinger og utmeldinger og noen ting som ikke funker på KSI-hytta. Han er nesten ferdig med regnskapet og det ser ut til at klubben går med et solid overskudd. Den nylig oppstartede Bordtennis-undergruppen, som daglig leder har hatt kontakt med, ser ut til at må legges ned igjen grunnet manglende engasjement.

O-Sak 2/2026 Hovedstyret orienterer

Styret har jobbet med varslingssaker og intern struktur/overlevering, planlagt sentrale samlinger og årsmøte, fulgt opp undergrupper og rekruttering til nye idrettstilbud, styrket kommunikasjon/SoMe, hatt ekstern dialog med samarbeidspartnere, og bidratt i hørings- og valgkomitéarbeid.

Diskusjonssaker

D-sak 1/2026 Møteplan for våren 2026

Hovedstyret bør planlegge egen møteplan frem mot årsmøtet i mars. Det er ønskelig å beramme datoer for følgende styremøter:

- Styremøte 2/2026 i februar
- Styremøte 3/2026 i mars

Datoene bestemmes med utgangspunkt i dager som passer best for flest.

For øvrig er følgende hendelser og datoer viktig for hovedstyret:

- Velferdstingets vårseminar - 07.02.-08.02.2026
- OSI Ledersamling - 16.02.2026
- NSI Forbundsting - 06.03.-08.03.2026
- OSI Årsmøte - 17.03.2026
- OSI Våryr - 25.04.2026

Konklusjon:

Det blir et kort digitalt styremøte 11. februar kl. 17.00.

Det blir også et styremøte 2. mars kl. 17:00.

D-sak 2/2026 Status: årsmøte 2026

Den 17. mars skal klubbens årlige årsmøte arrangeres. Det avholdes i Ole-Johan Dahls hus (auditorium SmallTalk). I forbindelse med styremøtet, bør hovedstyret ta stilling til:

- Innstilling til ny valgkomité
- Saker til årsmøtet; endringer i økonomisk plan og eventuelt andre ting
- Fordeling av arbeidsoppgaver i forbindelse med årsmøtet

Hovedstyret må for øvrig forholde seg til følgende frister:

- Frist for å sende ut innkalling: én måned før - 17. februar
- Frist for å sende inn forslag til årsmøtet: to uker før - 3. mars
- Frist for å tilgjengeliggjøre fullstendig saksliste - én uke før - 10. mars

Det er funnet to personer som har lyst til å fortsette i valgkomitéen, men det trengs flere. Det skal rekrutteres via et oppslag på NIH, samt at det tas opp på ledersamlingen. Arbeidsoppgavene i forbindelse med årsmøtet har blitt fordelt blant styret.

D-sak 3/2026 Status: kampen om hovedstaden

Hovedstyret har hatt et ønske om å arrangere Kampen om Hovedstaden i løpet av 2026, og har et mål om å samarbeide med BI Athletics, og eventuelt OsloMet IL og NIHI. Arrangementsansvarlige har jobbet med planleggingen og vært i dialog med BI Athletics. Status for arbeidet, og videre arbeid bør diskuteres i løpet av styremøtet.

Når det kommer til arrangementet "kampen om hovedstaden" ble de tentative datoene flyttet fra mai til i høst for å få mer tid til å planlegge. I tillegg reklamerer man for det som en slags "idrettens kick-off". Det vurderes å gjennomføre arrangementet uten BI Athletics, grunnet vanskelig med å komme i kontakt med de, selv om de har sagt seg villige til å investere 20 000 kr i arrangementet. Det har blitt gjort klart et budsjett, en prosjektplan samt en spørreundersøkelse for å kartlegge interessen rundt arrangementet.

D-sak 4/2026 Status: ledersamling 2026

Den 16. februar skal hovedstyret arrangere en ledersamling for nyvalgte ledere, nestledere og økonomiansvarlige i gruppestyrene. Ledersamlingen er berammet til 18:00 - 20:30 med mat fra 17:30. Ledersamlingen går av stabelen på Idrettens Hus (møterom indre bane).

I anledning styremøte er det ønskelig å ta en fot i bakken angående:

- Fordeling av arbeidsoppgaver i forbindelse med ledersamling
- Hvem som ikke har meldt seg på
- Informasjonsflyt frem mot ledersamling
- Evalueringsskjema etter ledersamling

Det er få påmeldte til ledersamlingen, trolig grunnet at flere av undergruppene har hatt årsmøte nylig og dermed ikke har tatt stilling til dette enda. Styreleder sender ut ny påminnelse om 2 uker og fristen settes til dagen før; søndag 15 februar. Vera har laget en arbeidsfordeling, powerpoint, agenda og evalueringsskjema til samlingen. Alle tar ansvar for å sende ut påmelding til sine undergrupper fra og med mandag om en uke. Hovedstyret feirer med en pils etter ledersamlingen.

D-sak 5/2026 HS-kontakt

Hovedstyret har denne perioden som mål å videreutvikle HS-kontakt som konsept. I den anledning har hovedstyret blitt oppfordret til å delta på medlemsmøtene til undergruppene man er HS-kontakt for. Et overlappsdokument skal også utformes og deles med undergruppene. I løpet av styremøtet vil vi ta en fot i bakken angående status, og videre arbeid.

Endringer på overlappsdokumentet er som følger: informere om arrangementene som arrangeres hvert år og at noen av dem er obligatoriske. I tillegg gis i oppgave til nestledere at de har ansvar for å holde nettsiden til undergruppen sin oppdatert. I tillegg bes hver undergruppe om å sende overlappsdokumentet i retur for å sikre at det blir fylt ut.

D-sak 6/2026 Medlemsundersøkelse

Hovedstyret har denne perioden hatt et mål om å administrere en medlemsundersøkelse, og det foreligger et utkast til undersøkelsen. Det er ønskelig at hovedstyret diskuterer utkastet, og blir enige om eventuelle endringer. Se utkast til medlemsundersøkelse 2026.

Styret likte medlemsundersøkelsen og ansvaret med å rulle ut undersøkelsen har blitt fordelt. Trolig vil den være aktiv hele året og påminnes ved hvert arrangement.

Jamil Dost

Styreleder, Jamil Dost